
|Verslag vergadering Seniorenraad Dongen dd 25 oktober 2024. 
Aanwezig: Pieter Brooijmans, Wicher Spijkerman, Tom van der Rijken, Joost Slippens, Leo Hamers, 
Jan van Gool en Henk Snijders.  
 
1.  Pieter wenst iedereen van harte welkom en meld dat Marga Allard aan hem heeft aangegeven 
geen onderdeel meer uit te maken van de Seniorenraad Dongen. Het overlijden van haar 
schoonvader alsmede haar eigen leeftijd hebben haar tot deze keuze gebracht. Pieter zal haar 
namens de Seniorenraad Dongen nog bedanken voor haar inzet het afgelopen jaar. 

Uitbreiding van de Seniorenraad is gewenst en we gaan dus op zoek. Statutair kunnen KBO, SWOD 
en SOBG 2 bestuursleden leveren. Een profielschets voor een voorzitter is aanwezig, niet voor de 
andere functies cq bestuursleden. Affiniteit met ouderenwerk is uiteraard een pré. De vraag is 
natuurlijk ook wat de Gemeente Dongen graag voor bezetting van de SRD ziet! Persoonlijke 
benadering van kandidaten geniet de voorkeur boven een algemene oproep in bv Het Weekblad. 

2.  Jan van Gool heeft Pieter, Wicher en Henk gemeld bij de KvK als nieuwe bestuursleden. Ook 
de UBO aanvragen voor deze 3 heren zijn gedaan. Voor de notaris moeten nog PEP-verklaringen 
voor deze 3 nieuwe leden worden ingevuld (heb ik digitaal aangevraagd bij de notaris). Tevens dienen 
kopieën van legitimatiebewijzen te worden afgegeven bij de notaris, alsmede een uittreksel uit de KvK 
en het UBO-register. Is het nodig ook de andere bestuursleden (buiten het Dagelijks bestuur) op te 
nemen in de notariële akte?  
ACTIE: De concept statuten (versie van 2 januari 2024) worden door de nieuwe leden van de SRD 
bekeken. Gewenste veranderingen worden doorgegeven aan Pieter (denk bv aan het verwerven van 
onroerend goed en bv of we leningen aangaan cq verstrekken); let op de bestuurstaken! 
ACTIE: Henk stuurt de versie van 2-1-2024 nogmaals rond. 
 
Het verslag van de SRD-vergadering van 23-08-2024 waarin wordt gemeld dat Pieter Brooijmans, 
Wicher Spijkerman en Henk Snijders de bestuurstaken voorzitter, penningmeester en secretaris gaan 
uitvoeren, wordt door de oud-voorzitter Leo Hamers en oud-secretaris Jan van Gool -voor akkoord- 
ondertekend. Ook Pieter Brooijmans als nieuwe voorzitter ondertekend dit verslag. 
 
Tijdens de vergadering van SRD op 29-11-2024 worden de concept statuten opnieuw vastgesteld en 
goedgekeurd. Ondertekening zal dan ook plaatsvinden, zodat daarna een afspraak met de notaris kan 
worden gemaakt om deze statuten te laten passeren. In het verslag van deze vergadering zal de 
goedkeuring worden opgenomen. Verslag wordt dan ondertekend. 

3/4  Overleg SRD met de gemeente Dongen. 
De gemeente Dongen (beleidsambtenaar Reinier Borghart en wethouder Denise Kunst) willen 100 % 
meer samenwerking tussen de Sociale Raden en de SRD. Adviezen naar de gemeente Dongen 
blijven via de Sociale Raden gaan, maar er moet samenwerking / inbreng zijn vanuit 
ervaringsdeskundigen cq ouderenpartijen. Er komt dus een getrapte inbreng vanuit SRD (via bv 
WMO-raad of P-raad) naar gemeente. Gemeente Dongen heeft dit besproken met de beide raden.  
P-raad wil graag samenwerken (heeft dit uitgesproken in een verslag van haar vergadering).  
Op 12-11-2024 19.30 uur gaan Pieter en Joost namens SRD naar vergadering van WMO-raad. 
Aandrang van Reinier Borghart bij Wilbert Segers (voorzitter WMO-raad) was nodig. SRD kiest voor 
Joost en Pieter als afgevaardigden, omdat anders bv Henk en Pieter (beiden SWOD) er heen zouden 
gaan. Dat kan beter! Daarom Joost. 
SRD gaat intenties van samenwerking bespreken en proberen afspraken te maken over een 
contactpersoon. Bij P-raad is Tom van der Rijken onze contactpersoon. 
 
Over onderwerpen die NIET vallen onder WMO- of P-raad kan SRD rechtstreeks communiceren met 
de gemeente bv over wonen+zorg, veiligheid senioren.  
Overigens hoeven de WMO- en P-raad onze adviezen niet over te nemen. Zij rapporteren immers 
zelfstandig. Als we het hiermee oneens zijn staat het ons natuurlijk wel vrij om hierover contact te 
leggen met de beleidsambtenaren cq in overleg te gaan met de gemeente.  
SRD kan niet structureel in overleg met de gemeente! 
 



  Samenhangend ouderenbeleid: 
  -  In het 1e halfjaar 2025: een nieuwe sociale basis waaronder de visie op ouder worden; 
  -  In het 2e halfjaar 2025: een herijking Sociaal Domein. 

5.  Website SRD. 
Joost heeft nog geen kans gezien hier naar te kijken. Hij beloofd vóór 29-11 (volgende vergadering) 
hier werk van te maken. Momenteel verzorgt Bas van Disseldorp de website. Jan Theeuwes wordt 
nieuwe secretaris van KBO en zal hier ook naar kijken.  
Gevraagd wordt aan de andere organisaties om linken met SRD-website, te maken. 

6.  Vergaderkalender 2025 SRD: 
In principe elke laatste vrijdag van de maand. In januari wordt het echter de 1e vrijdag (3 januari 2025) 
omdat we in december 2024 niet vergaderen.  
Mogelijke andere data: 28-2; 28-3; 25-4; 30-5; 27-6; 26-9; 31-10; 28-11. 

7.  Communicatie; 
Pieter gaat -in het kader van onze communicatie- een concept stuk opstellen, waarin we de visie en 
doelstellingen van de SRD alsmede de zaken waaraan aandacht wordt besteed in de SRD, beschrijft. 
Tevens vraagt hij hierin om kandidaten voor een bestuursfunctie. 
 
De Seniorenkaart Dongen moet een update krijgen. Betrokken organisaties moeten benaderd worden 
om te bezien in hoeverre hun contactgegevens nog juist zijn. Leo vraagt zijn schoondochter naar de 
digitale versie van de Seniorenkaart. Henk doet dit. Actie Leo ivm digitale versie kaart. 
Als alles aangepast is, via Leo aan Leijten vragen om de kaart in voldoende aantal (1.500) te drukken.  
Daarna ook verspreiden via publicatie in Weekblad, App van Dongen en Dongen Nieuws. Actie Henk  
 
8A  Gesprek Dorpsraad ’s Gravenmoer – Denise Kunst: 
Wicher heeft tijdens dit overleg gesproken over het mogelijk verdwijnen van de supermarkt in het dorp. 
Buurtsuper Coop verdwijnt mogelijk al per 1-11-2024. Gemeente (Ankie de Hoon) schijnt wel in 
gesprek te zijn met partijen, maar kan feitelijk niet veel doen. Zou een aderlating voor het dorp zijn. 
SRD schrijft brief aan de gemeente Dongen voor het behoud van de buurtsuper voor de inwoners (met 
name ook de ouderen). Idem voor het terughalen van de prikpost (waar nauwelijks bekendheid voor 
was). Moet dan in het dorp ook goed gecommuniceerd worden. Brief aan college, Denise, René en 
Ankie. Actie Pieter. 

8B  Communiceren met en naar ouderen. 
Over de volgende onderwerpen zouden we in een volgend bestuur overleg verder kunnen 
doorspreken en om mogelijk te komen tot nadere actie: 
- Primair moet dit in duidelijke taal, op papier EN digitaal, de allochtonen in Dongen zeker niet 
vergeten. Op dit moment schijnt de gemeente een enquête te houden “Hoe communiceert de 
gemeente naar Dongenaren?”. 
- Digitale en huiselijke veiligheid. Ook de dongense ouderen hebben veel last van deze criminaliteit. 
- Woonwensen, wonen en zorg met name voor ouderen. We zouden een gesprek met Casade kunnen 
organiseren en hierover met de inwoners communiceren. De woonzorgvisie + reactie van de SRD 
hierop kunnen we natuurlijk ook communiceren. 
Leo stuurt de digitale versie van ons briefpapier aan Pieter en Henk. Actie Leo. 

9.  Verslagen vergaderingen. 
De verslagen van de vergaderingen van 20 september en 14 oktober worden goedgekeurd. 

10.  Rondvraag: 
Joost: KBO gaat zelf geen apart overleg voeren met de gemeente. Hij wil met 2 KBO-ers in bestuur 
SRD. Gaat nu op zoek naar 2e bestuurslid. 
Leo: Raad van Ouderen is een landelijk orgaan. Hun advies is om ouderen te betrekken bij het 
opstellen van (nieuw) beleid. SRD gaat hier met plezier mee aan de slag. 
 
Henk Snijders, secretaris. 
 


